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El ple s'ha acabat, després de poc més de 3 hores i mitja de sessió. Moltes gràcies per la 
seva atenció #plevic 
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La presidenta de Mileva demana participar al ple. L'alcalde li dóna la paraula però li 
retira, per considerar que feia valoracions 
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Carreteres posarà una senyalització informativa a la C-17 que tenen restringits pas en 
alguns carrers als vehicles de més de 3,5 tones 
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ICV-EUiA demana a l’equip de govern un pla de treball urgent per combatre el risc 
d’exclusió de moltes famílies #plevic 
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L’@aj_vic des del 2003 ha ajudat l’indigent que fa vida a sucursal de la Caixa del 
passeig de la Generalitat, amb problemes psicopatològics 
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L'@aj_vic demana a l'Estat espanyol 4 milions d'euros d'IVA del pagament de 
l'Atlàntida #plevic 
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No es recomanable obrir el parc de Maria Àngels Anglada perquè llinda amb uns 
edificis amb obres i suposaria uns riscs #plevic 
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L’Ajuntament aprovar en el proper ple prorrogar el conveni amb el Col•legi d’Advocats 
per l’oficina d’intermediació hipotecària #plevic 
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Es tracta d’un programari que podran utilitzar escoles i turistes, que ha subvencionat 
l’empresa Cespa #plevic 
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L'edició del llibre digital ‘Aprenc amb Vic’ 15.500 euros (IVA inclòs) #plevic 
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Alguns veïns han expressat les seves queixes per l’excés de velocitat al carrer Bisbe 
Font Andreu, segons ha reconegut @joanballana #plevic 
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Comencen les preguntes, n'hi ha una vintena llarga #plevic 
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Aprovada la moció amb els vots a favor de tots els partits menys PxC que hi vota en 
contra @Plevic 
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.@anna_erra, d’acord amb moció tot i que recrimina a @SolidaritatVic que no hagi 
estat ‘generós’ i hagi convidat més partits a presentar-la 
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.@joanlopezcarol: ‘Clar i català. Volem votar d’una vegada’ #plevic 
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Vila d’Abadal diu irònicament a @josepanglada que l’ha 'traït el subconsient' #plevic 
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.@josepanglada barreja l’11 de setembre amb el 12 d’octubre??? La Via Catalana va 
sortir el 12 d’octubre?, diu #plevic 
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Josep Anglada: ‘El referèndum serà una presa de pèl al poble català. Tothom sap que no 
hi haurà cap referèndum’ #plevic 
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.@josepanglada considera que la moció és ‘un brindis al sol’ #plevic 
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La CUP diu que si no es fa una pregunta clara en un referèndum seria un ‘frau’ #plevic 
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Raurell també té dubtes sobre el suport a la concentració ‘Referèndum Sí o sí’ del 15 de 
desembre #plevic 
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Jacint Raurell ‘personalment’ també té els mateixos dubtes que @tornafoch, però 
votarà a favor #plevic 
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Xavier @tornafoch votarà a favor, tot i que té dubtes sobre el tema #plevic 
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La moció demana que el Govern presenti pregunta i dia consulta abans 2013, que la 
pregunta sigui “clara i directa’ #plevic 
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S’aprova l’urgència amb el vot a favor de tots els partits menys PxC, que hi vota en 
contra #plevic 
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.@SolidaritatVic presenta una moció d’urgència on es demana el Govern de la 
Generalitat que presenti pregunta i dia consulta #plevic 
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La moció s’aprova per unanimitat #plevic 
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Les esmenes demanen incorporar la creació d'un "Banc de llenya" #pleVic 
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Xavier @tornafoch accepta les propostes que fa l’equip de govern i un matís de la 
@cupvic #plevic 

Expand  

• Reply  



• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 11h  

L’equip de govern proposa alguna esmena, on es reconeix que ja hi ha la tasca que 
s’està fent #plevic 
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L’equip de govern és conscient de la situació problemàtica, diu @anna_erra #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 11h  

La @cupvic creu que la solució als problemes energètics d’aquest tipus seria 
nacionalitzar l’energia #plevic 
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La moció proposa crear taula sobre pobresa energètica, negociar amb companyies 
energètiques aspectes com conseqüències dels impagaments 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 11h  

Quarta moció, d’ICV-EUiA, per tal de garantir l’accés als consums energètics mínims 
vitals a la ciutadania #plevic 
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Rebutjada la moció amb els vots en contra d’ERC, CiU i ERC. A favor hi han votat 
PSC, ICV-EUiA i CUP. SI s’absté #plevic 
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Marc Barnolas: 'S'han transgiversat les meves paraules. Només s’han posat de manifest 
algunes de les mancances del pla de Vic Dones' 
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.@joanlopezcarol López diu que els tècnics de l'@aj_vic s’han sentit ofesos i demana a 
la cupvic que retiri la moció #plevic 
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‘Mileva ja forma part del Consell Social amb veu pròpia’, diu @joanlopezcarol #plevic 
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Joan López (@ERCVic) critica l’ús 'maniqueista' del tema de la @cupvic . Diu que des 
de l’@aj_vic ja es col·labora amb Associació Mileva 
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PxC critica que es digui que l’@aj_vic no fa res en aquesta línia i ho qualifica d'‘una 
aberració’ #plevic 



Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 12h  

El PSC també donarà suport a la moció tot i que es valora ‘molt positivament’ la feina 
que s’està fent a Vic #plevic 
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ICV-EUiA votarà a favor sense obviar que ‘a Vic ja es fan moltes coses’, i que en tot 
cas es reforçaria la tasca actual #plevic 
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.@IbanLaperia reforça postura alcalde: 'Des de Vic Dones i VicJove ja s’estàn fent 
campanyes contra la violència de gènere #plevic 
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‘Aquesta moció no es de Vic’, diu l’alcalde vers la moció de la @cupvic #plevic 
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La moció proposa campanya informativa, que es doni prioritat des de Serveis Socials a 
víctimes violència masclista i pla de treball #plevic 
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Tercera moció, de la @cupvic, contra l’eradicació de la violència de gènere 
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Rebutjada la moció amb el vot en contra de tots els partits, menys PxC (a favor) i PSC 
(abstenció) #plevic 
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PxC considera que la qualitat de l’aire a Vic deixa molt que desitjar, amb les 
superacions del llindar de l’ozó, sobretot a l’estiu #plevic 
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Segona moció de PxC, on s’insta Generalitat a posar en marxa pla d’actuació millora de 
qualitat de l’aire, que havia d’entrar en vigor 2011 
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Rebutjada la moció, amb els vots en contra de tots els partits menys PxC #plevic 
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.@anna_erra Erra explica que ja hi ha conveni amb Generalitat que inclour una borsa 
d’habitatge social #plevic 
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.@ERCVic anuncia que hi votarà en contra 
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Entre les propostes de la moció està la de bonificar del 50% pels habitatges compartits 
#plevic 
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El PSC coincideix en la diagnosi de la moció, però no en les propostes. Ja hi ha 
habitatges compartits, diu Raurell #plevic 
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.@ibanlapeira (SI) diu que el servei ja s’està oferint des del servei d’habitatge de 
l’@aj_vic #plevic 
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Primera moció. PxC proposa crear un registre d’habitatges compartits per reduir costos 
de lloguer #plevic 
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L'ordre del dia s'ha enllestit en poc menys d'una hora. Comencem les mocions #plevic 
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El pla se sotmet a informació pública durant 45 dies, a partir d'ara #plevic 
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S’aprova inicialment pla mobilitat urbana (PMU) elaborat per Diputació amb vots a 
favor ERC i CiU, en contra CUP i altres grups abstenció 
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Vila d’Abadal lamenta que l’oposició no hagi tingut temps d’estudiar el document i creu 
el pla és ‘millorable’ #plevic 
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Poc habitual. @martarierac de PxC reconeix que Jacint Raurell ha fet els deures i s’ha 
estudiat el pla de mobilitat. 
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Rectifiquem: les bonificacions llicència d'obres a ADF i CHV s'aproven amb només els 
vots en contra de SI #pleVic 
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Marc Barnolas (@cupvic) lamenta que el document s’ha entregat molt tard, el passat 
dijous #plevic 
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Raurell considera que no es parla correccte de transport privat: de dèficit de 
senyalització, racionalització recorregut rodats i escoles 
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Raurell: ‘El pla posa accent recorreguts peatonals, en bicicleta, en transport públic i 
passa de puntetes en la circulació privada’ #plevic 
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Jacint Raurell també dubta de la quantitat de desplaçaments prevista per al 2018, 
218.000 #plevic 
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Jacint Raurell: ‘Extreure dades del 2006 em semblen errònies’ #plevic 
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Jacint Raurell (PSC) expressa dubtes sobre el procés de participació i enquestes, fetes 
l'any 2006, en un context totalment diferent #plevic 
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SI, ICV-EUiA i PSC consideren que no han tingut prou temps per analitzar el pla de 
mobilitat #plevic 
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Pla de mobilitat. @joseprafus també diu que vindran tècnics de la @DipuBcn a 
explicar-lo als partits #plevic 
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Pla de mobilitat. @joseprafus demana que s’aprovi inicialment i que es treballin les 
al•legacions en 45 dies d’informació pública #plevic 
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Aprovada per unanimitat la retirada dels mupis a la via pública #plevic 
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.@joseprafus defensa que el projecte de mupis va costar zero euros 
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Mupis (instal•lació de mobiliari urbà publicitari i d’informació municipal) no ha estat 
un projecte ben executat, diu @cupvic #plevic 
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S’aprova l’expedient alineació departaments municipals que formenla Casa Moreta, 
amb els vots de tots els partits menys abstenció @cupvic 
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Vila d’Abadal demana el vot de la @cupvic: ‘Amb els diners que traurem farem un nou 
alberg de la ciutat’ #plevic 

Expand  



• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 13h  

.@josepanglada a no creu que la Casa Moreta sigui fàcil de vendre #plevic 
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S’aproven els preus de venda dels departaments municipals per a la subhasta de Casa 
Moreta #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 13h  

.@josepanglada no retira la desqualificació vers els regidors de la @cupvic perquè diu 
que 'no es comporten com a persones' #plevic 
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.@josepanglada qualifica de 'filoetarres' els regidors de la @cupvic. L'alcalde demana 
que ho retiri. 
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Aprovat modificació de crèdit amb només l'abstenció de la @cupvic #plevic 
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El punt 6, sobre una bonificació a obres del Consorci Hospitalari de Vic, té el mateix 
debat i el mateix resultat 
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La @cupvic també lamenta que no s’expressi la quantitat del valor de l’obra #plevic 
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SI no hi donarà suport perquè veu opacitat en l’atorgament d’aquest tipus de 
bonficacions #plevic 
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El punt 5, bonificació per a les obres de l’ADF per una tanca al carrer Tortosa. 
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Aprovat unanimitat el conveni de col•laboració amb Cultura de la Generalitat i el 
Consell Comarcal per a la gestió Arxiu Comarcal #plevic 
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S’aprova per unanimitat la continuïtat de la vigència de l’actual Pla local de polítiques 
de dones #plevic 
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Aprovat el conveni amb el Consell Comarcal pel desenvolupament del banc d'ajudes 
tècniques 2011-2015 #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 13h  

Comença la sessió del #plevic, a les sis i dos minuts 
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Tot a punt per al #plevic HI haurà una moció d'urgència sobre la pregunta i la data de la 
consulta 
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Consulteu l'ordre del dia del #plevic, aquí 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/39489/vic/celebra/avui/darrer/ple/municipal/a
ny … 
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http://Osona.com  retransmetrà en directe el #plevic, a través d'aquest Twitter i per TV, 
a la portada del diari 
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Els grups presentaran quatre mocions al #plevic: dues de PxC, una de la CUP i una 
última d'ICV-EUiA 
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Entre els punts destacats a l'ordre del dia del #plevic hi ha el pla de mobilitat 
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A l’ordre del dia del #plevic, encara no hi ha l’aprovació dels pressupostos municipals, 
que segurament es debatrà a principis d’any. 
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La sessió del #plevic, de caràcter ordinari, començarà a les 6 de la tarda 
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L'Ajuntament de Vic celebrarà aquesta tarda el darrer ple municipal de l'any #plevic 
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